
Geachte lezer,

Als bewoner van de Schutterhoeflaan krijg ik misschien te maken met de windmolens.
Ik begrijp dat de energietransitie moet gebeuren, maar is het plan van windmolens aan de A 28 nu 
wel zo’n goed idee?

Dat de gezondheid van omwonenden van windmolens wordt aangetast, is reeds lang bekend.
Dieren, vogels, reeen eigenlijk alle in bos levende dieren krijgen last van de windmolens.
Ook dit probleem is al langer bekend.
Om de windmolens te plaatsen zullen bomen moeten worden gekapt. Geen goed idee lijkt mij.

Het geheel bekijkend zou ik meer zien in het nadenken over het opslaan van energie.

Graag zie ik een reactie van u tegemoet.
Afzender bij griffie bekend


